

☞ 2019 年歡聚時光套餐 ☜ ☞ 2019 Celebration Package ☜

凡惠顧六席或以上，即可享用以下禮遇：

- ☞ 兩小時無限暢飲汽水及啤酒
- ☞ 每席免自攜洋酒開瓶費1瓶
- ☞ 自攜洋酒開瓶費優惠套餐澳門幣3,500元
- ☞ 奉送3磅鮮果忌廉蛋糕
- ☞ 彌月酒席每席奉送子薑紅雞蛋 或 生日酒席每席奉送萬壽壽包一打
- ☞ 麻雀耍樂設施連茗茶招待
- ☞ 免費使用基本影音設備、燈光、麥克風及投影機連螢幕
- ☞ 免費提供卡拉OK設備
- ☞ 提供四小時免費自助泊車券 (泊車券數量按保證圍數而定)
- ☞ 奉送一張新葡京酒店皇牌精美禮餅券價值澳門幣300元正

Enjoy below privileges with a minimum guarantee of 6 tables or above:

- ☞ 2-hour free flow of soft drinks and house beer
- ☞ Free corkage for 1 bottle of self-bring in wine per table
- ☞ Special corkage package at MOP3,500 nett for all self-bring in wine
- ☞ Complimentary 3-pound fresh fruit cream cake
- ☞ Complimentary Red Eggs with Young Ginger per table for Full Moon Dinner OR
Complimentary One dozen of Longevity Buns per table for Birthday Dinner
- ☞ Mahjong tables with Chinese tea service
- ☞ Complimentary use of standard PA system, lighting, microphones, built-in projector & screen
- ☞ Complimentary use of karaoke system
- ☞ Complimentary 4-hour self-parking voucher (subject to guarantee number of tables)
- ☞ One (1) Grand Lisboa Signature Cut Cake coupon valued at MOP300

如需查詢或預訂，請聯絡宴會銷售部 (853) 8803 7823 或 email: banquet@grandlisboa.com

For enquiries and reservations, please contact our Banquet Sales Office at (853) 8803 7823 or via email: banquet@grandlisboa.com

條款及細則:

1. 套餐有效日期至2019年12月31日
2. 此優惠只適用於以現金或信用卡結帳，不能與其他優惠同時使用
3. 由於價格浮動，新葡京酒店保留更改以上套餐價格之最終決定權

Terms and Conditions:

1. Package valid until 31 December, 2019.
2. This offer only valid for cash or credit card settlement and do not apply in conjunction with other promotion or discounts.
3. Due to fluctuation of costs, Grand Lisboa Hotel reserves the right in adjustment of the package price.



澳門新葡京酒店
GRAND LISBOA
Macau

歡聚時光菜譜 A Celebration Menu A

鴻運乳豬全體

Barbecued Whole Suckling Pig

百花釀蟹鉗

Deep-fried Crab Claws Coated with Shrimp Mousse

X.O. 醬芹香花枝蝦仁

Sautéed Sliced Cuttlefish with Shrimps & Celery in X.O. Sauce

姬松茸響螺燉雞

Double-boiled Chicken with Sea Whelk & Matsutake Mushroom

清蒸沙巴石斑

Steamed Sabah Giant Garoupa

金牌脆皮醬油雞

Crispy Fried Chicken Marinated with Soya Sauce

福建炒飯

Fried Rice with Diced Chicken & Mushroom

瑤柱金菇炆伊麵

Braised E-fu Noodles with Conpoy & Enoki Mushroom

生磨杏仁茶

Almond Sweet Soup

合時鮮果盤

Seasonal Fruit Platter

每席澳門幣 **7,888** 元 (供十二位用)，須另加 10%服務費
MOP**7,888** per table of 12 persons, subject to 10% service charge

條款及細則:

1. 套餐有效日期至2019年12月31日
2. 此優惠只適用於以現金或信用卡結帳，不能與其他優惠同時使用
3. 由於價格浮動，新葡京酒店保留更改以上套餐價格之最終決定權

Terms and Conditions:

1. Package valid until 31 December, 2019.
2. This offer only valid for cash or credit card settlement and do not apply in conjunction with other promotion or discounts.
3. Due to fluctuation of costs, Grand Lisboa Hotel reserves the right in adjustment of the package price.



澳門新葡京酒店
GRAND LISBOA
Macau

歡聚時光菜譜 B Celebration Menu B

鴻運乳豬全體

Barbecued Whole Suckling Pig

炸蝦丸伴 X.O. 醬花枝盞

Deep-fried Prawn Balls with Cuttlefish in X.O. Chili Sauce

甜合桃翡翠花枝帶子

Sautéed Scallop & Sliced Cuttlefish with Walnut & Seasonal Vegetables

發財蒜子瑤柱甫

Braised Sea Moss with Whole Conpoy & Garlic

蟲草花竹筍燉雞

Double-boiled Chicken with Cordyceps Flowers & Bamboo Piths

蟹肉扒時蔬

Braised Crab Meat with Seasonal Vegetables

清蒸海石斑

Steamed Sea Groupa

金牌脆炸雞

Crispy Fried Chicken

鮑魚汁章魚雞粒炒飯

Stewed Fried Rice with Octopus & Chicken in Abalone Sauce

金菇蟹肉炆伊麵

Braised E-fu Noodles with Crabmeat & Enoki Mushroom

香滑合桃露

Walnut Sweet Soup

合時鮮果盤

Seasonal Fruit Platter

每席澳門幣 **9,388** 元 (供十二位用)，須另加 10% 服務費
MOP9,388 per table of 12 persons, subject to 10% service charge

條款及細則:

1. 套餐有效日期至2019年12月31日
2. 此優惠只適用於以現金或信用卡結帳，不能與其他優惠同時使用
3. 由於價格浮動，新葡京酒店保留更改以上套餐價格之最終決定權

Terms and Conditions:

1. Package valid until 31 December, 2019.
2. This offer only valid for cash or credit card settlement and do not apply in conjunction with other promotion or discounts.
3. Due to fluctuation of costs, Grand Lisboa Hotel reserves the right in adjustment of the package price.